
 BALIO PROPOSAMENA 

 Proiektu  honetan  aurrera  egin  ahal  izango  dugula  uste  dugu,  jaterako 
 orduan  normaltasun  horretatik  ateratzeko  ohi  ez  bezala  jateko  modu 
 bat baita. 

 Jendearentzat  erakargarria  izango  dela  uste  dugu,  inork  inoiz  gauzatu 
 duen  ideia  delako  eta  jende  askori  gustatuko  litzaiokeen  jatetxe  batean 
 jateko modu berria baita. 

 Hala  ere,  prezioa  altua  da,  baina  kontuan  izanda  zer  eskaintzen  ari 
 garen  prezio  eskuragarria  da.  Lokalaren  diseinua  espazioan  egongo 
 balitz  bezala  da  eta  segurtasun  neurri  asko  ditugu  ezer  ez  gertatzeko, 
 adibidez,  kolpeak  ez  jasotzeko,  hormak  bigungarriak  dira.  Bizitza  osoan 
 gogoratuko  duzun  esperientzia  bakarra  da,  probatu  nahi  duen 
 ororentzat. 

 Gure  jatetxearen  alde  ona  da  zerbait  esklusiboa  ematen  dizugula,  hau 
 da,  beste  ezein  jatetxek  ez  duen  zerbait  ematen  dugula.  Esperientzia 
 bakarra  da,  egunero  ez  baita  horrelako  lekurik  ikusten  larritasunik  ez 
 duen eta alde guztietatik mugitu daitekeen jateko. 

 Gainera,  jatetxea  hainbat  modutan  (autoa,  autobusa,  bizikleta...)  irits 
 zaitezkeen leku batean dago, eta ez dago leio-gunetik oso urrun. 

 Zero  grabitatearen  zatia  ez  da  aluzinagarria,  baizik  eta  janariaren 
 kalitatea  oso  ona  dela,  hemengo  gastronomian  zentratu  baikara  etxean 
 bezala  senti  zaitezten,  nahiz  eta  gustatu  zaigun  tradiziotik  ateratzen 
 den baina gustukoa izango duzuen beste plater mota bat egitea. 

 Hormen adibidea 


